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شروین اسبقیان معاون 
ورزش قهرمانی وزارت 

ورزش، شایعات اخیر 
مبنی بر واگذاری 

پرسپولیس واستقلال 
به مجموعه ای از 

بانک ها وپتروشیمی را 
صحبت هایی در فضای 

مجازی دانست

لک قطری باشگاه پاری سن ژرمن بعد از صعود  ما
شاگردان لوئیس انریکه به دور نیمه نهایی لیگ 
قهرمانان اروپا به ستایش از این سرمربی اسپانیایی 

پرداخت و او را بهترین سرمربی جهان دانست.
 به نقل از RMC ، پاری سن ژرمن در دیدار برگشت 
برابر  اروپا  قهرمانان  لیگ  نهایی  یک چهارم  دور 
بارسلونا دست به کار بزرگی زد. تیم پاریسی که در دیدار رفت در خانه با نتیجه سه بر 
دو شکست خورده بود در بازی برگشت با آنکه گل نخست را هم دریافت کرد ولی در 
لخلیفی،  ادامه چهار گل به ثمر رساند تا مقتدرانه راهی دور نیمه نهایی شود.ناصر ا
لک باشگاه پاری سن ژرمن، بعد از بازی برگشت گفت: همه  جنگیدند. همه بازیکنان  ما
پاری سن ژرمن برای صعود تلاش زیادی داشتند. ما یک مربی بزرگ داریم که به نظرم 
بهترین مربی جهان است.او ادامه داد: این یک دستاورد بزرگ است. ما یک باشگاه 

بزرگ ایم و منتظر چنین لحظه ای بودیم.

سرمربی بارسلونا بعد از شکست سنگین تیمش برابر 
پاری سن ژرمن و حذف شاگردانش از لیگ قهرمانان 

اروپا به انتقاد شدید از داوری پرداخت.
بارسلونا در دیدار برگشت برابر پاری سن ژرمن شکست 
سنگینی را متحمل شد. آبی -اناری ها که در خانه از تیم 
پاریسی پذیرایی می کردند با نتیجه سنگین چهار بر 
یک شکست خوردند تا با وجود پیروزی در بازی رفت وداعی تلخ با لیگ قهرمانان اروپا داشته 
باشند.به نوشته مارکا، ژاوی هرناندس در نشست خبری بعد از بازی به انتقاد از عملکرد داوری 
پرداخت و اخراج آرائوخو را اغراق آمیز دانست. او گفت: بسیار عصبانی ام. تا زمانی که یازده نفره 
بودیم بسیار منظم و سازمان یافته بازی کردیم اما اخراج آرائوخو همه چیز را به هم ریخت. به نظرم 
این اخراج اغراق آمیز بود. بازی کردن با 10 بازیکن آن هم در لیگ قهرمانان اروپا بسیار سخت است. 
به نظرم داور می توانست تصمیم دیگری بگیرد. به داور بازی گفتم که تصمیم بسیار بدی گرفت. 

یک تصمیم کابوس وار باعث شد تا بازی کاملا خراب شود. ما به داور باختیم.

مه  معصو  ، ندو تکوا نی  جها سیون  فدرا م  علا ا با 
باقری به عنوان اولین بانوی داوری ایران در تاریخ 
لمپیک تبدیل شد که در پاریس قضاوت می کند. ا
 2024 لمپیک  ا بازی های  در  تکواندو  رقابت های 
پاریس طی روزهای 17 تا 20 مردادماه سال جاری 
به میزبانی کشور فرانسه برگزار می شود.  فدراسیون 
لمپیک،  جهانی تکواندو بعد از انتخاب یک داور زن ایرانی برای قضاوت در بازی های پارا

لمپیک دعوت کرد. دیگر بانوی ایرانی را نیز برای قضاوت به ا
لمللی تکواندو  بر همین اساس WT  با ارسال نامه ای به تهران معصومه باقری، داور بین ا
لمپیک به پاریس دعوت کرد. این برای نخستین  کشورمان را برای قضاوت در بازی های ا
بار است که فدراسیون تکواندو ایران یک داور زن ایرانی را در بین داوران قضاوت کننده 
لمپیک  لمپیک دارد.پیشتر مرجان تیموری برای قضاوت در بازی های پارا در بازی های ا

توسط این اتحادیه دعوت شده بود.

سرمربی اتلتیکو مادرید اعتراف کرد بوروسیا دورتموند با 
شایستگی راهی دور نیمه نهایی لیگ قهرمانان اروپا شد.

 بوروسیا دورتموند در دور برگشت یک چهارم نهایی 
لیگ قهرمانان اروپا دست به کار بزرگی زد و در ورزشگاه 
خانگی، اتلتیکو مادرید را با نتیجه چهار بر دو شکست 
داد تا با وجود باخت دو بر یک در بازی رفت راهی دور 
نیمه نهایی شود.دیگو سیمئونه در نشست خبری پایان بازی اعتراف کرد دورتموند با شایستگی 
به پیروزی رسید.به نوشته مارکا، سرمربی آرژانتینی آتلتیکو گفت: برای صعود به دور بعد تلاش 
زیادی از خود نشان دادیم. برای پیروزی به میدان رفتیم اما متاسفانه عکس آن رخ داد. دورتموند 
واکنش بسیار خوبی به شکست دور رفت نشان داد. آنها در این بازی به پیروزی رسیدند؛ چرا که 
قدرتمندتر از ما بودند و در محوطه جریمه هم باهوش تر عمل کردند.او ادامه داد: دورتموند از 
لی بود که ما مشابه چنین فرصتی را از دست دادیم. تک موقعیتش یک گل ساخت این در حا

طبیعت وقانون فوتبال می گوید، نزنی، می خوری.

به دعوت فدراسیون جهانی تکواندو       

قضاوت معصومه باقری ؛ اولین بانوی ایرانی در المپیک

  

اعتراف تلخ سیمئونه  

قانون فوتبال می گوید، نزنی، می خوری
 
 

شیخ الخلیفی مالک پاری سن ژرمن: 

انریکه بهترین مربی جهان است
انتقاد تند سرمربی بارسا  

ژاوی به داور باختیم
 

در پی قهرمانی تیم های کشتی فرنگی و آزاد در مسابقات قهرمانی آسیا 
در بیشکک قرقیزستان، حضرت آیت الله خامنه ای رهبر معظم انقلاب در 

پیامی از جوانان کشتی گیر قهرمان صمیمانه تشکر کردند.
متن پیام رهبر انقلاب به این شرح است:

لرحیم لرحمن ا بسم الله ا
از جوانان قهرمان کشتی فرنگی و مدال آوران کشتی آزاد که با توانایی و 

اراده ی خود دلهای مردم را شاد کردند، صمیمانه متشکرم.
سیدعلی خامنه ای
29 فروردین 1403

جام ملت های فوتسال آسیا از دیروز آغاز  شد.
جام ملت های فوتسال آسیا 2024 از دیروز )چهارشنبه( در کشور تایلند  
آغاز شدو تیم فوتسال ایران، نایب قهرمان دوره قبل در این مسابقات با 
تیم های بحرین، افغانستان و کویت هم گروه است. شاگردان شمسایی 
روز   12:30 ساعت  از  مسابقات،امروز  این  در  خود  دیــدار  اولین  در 

پنج شنبه به مصاف تیم ملی افغانستان خواهند رفت.
ساعت و برنامه کامل بازی های جام ملت های فوتسال آسیا به شرح 

زیر است:
پنج شنبه 30 فروردین

تاجیکستان - کره جنوبی، ساعت 10:30، ایران - افغانستان، ساعت 12:30
ژاپن - قرقیزستان، ساعت 14:30، کویت - بحرین، ساعت 17:30

جمعه 31 فروردین
لیا - عربستان سعودی، ساعت 12:30 چین - ویتنام، ساعت 10:30، استرا

میانمار - تایلند، ساعت 14:30، عراق - ازبکستان، ساعت 17:30
شنبه 1 اردیبهشت

10:30، افغانستان - کویت، ساعت  قرقیزستان - تاجیکستان، ساعت 
12:30

کره جنوبی - ژاپن، ساعت 14:30، بحرین - ایران، ساعت 17:30

معاون ورزش قهرمانی وزارت ورزش و جوانان اعلام کرد

مالکان جدید پرسپولیس واستقلال، سوم اردیبهشت معرفی خواهند شد

معاون ورزش حرفه ای و قهرمانی وزارت 
ت  با نتخا ا مجمع  شیه  حا ر  د رزش  و
تاریخ  در  گفت:  اتلون  ترای  فدراسیون 
لکان جدید دو باشگاه  سوم اردیبهشت ما
هند  ا خو معرفی  ل  ستقلا ا و لیس  پرسپو

شد.
ورزش  معاون  اسبقیان،  شروین  محمد 
لکیت دو  حرفه ای و قهرمانی وزارت ورزش درباره  درباره ما
باشگاه پرسپولیس واستقلال و آخرین اخبار درباره واگذاری 
و  ورزش  مفاخر  جزو  که  باشگاه  دو  این  واگذاری  گفت:  آنها 
افتخار کشور هستند در دست سازمان خصوصی سازی است 
ل می کنند اما سوم اردیبهشت به عنوان  و کار را به جد دنبا

روز واگذاری تعیین شده است. 
یکی از آرزوهای دیرینه طرفداران این دو تیم مشخص شدن 
اتفاق  گذشته  دولت های  در  است.  باشگاه  دو  این  تکلیف 
خاصی برای واگذاری این دو باشگاه رخ نداد و آقای هاشمی 
حتی  هستند.  موضوع  این  پیگیر  جد  طور  به  ورزش(  )وزیر 
کردند.  پیدا  ورود  موضوع  این  به  نیز  جمهور  رئیس  شخص 
اکنون که روز آن مشخص شده قطعا سازمان خصوصی سازی 

نیز پیگیر آن خواهد بود که این واگذاری انجام شود.
بر واگذاری  مبنی  اخیر  شایعات  درباره  معاون وزیر ورزش، 
ز  ا ی  مجموعه ا به  لیس  پرسپو و  پتروشیمی  به  ل  ستقلا ا
فضای  در  که  است  صحبت هایی  اینها  کرد:  اظهار  بانک ها 
مجازی وجود دارد. روز واگذاری که سوم اردیبهشت است 
ر  ا گذ وا مجموعه  م  ا کد به  تیم  م  ا کد که  د  می شو مشخص 

می شود.
وی در پاسخ به این پرسش که اگر این واگذاری ها به بانک 
و پتروشیمی انجام شود آیا وزارت ورزش کرسی هیات رئیسه 

کرد:  خاطرنشان  خیر؟  یا  داشت  خواهد  باشگاه  دو  این  در 
بارها  ورزش  وزیر  بگیرد.  صورت  واگذاری  این  دهید  اجازه 
گفته وزارت ورزش دنبال تیم داری و باشگاه داری نیست، به 
خصوص در این دوره. همان طور که شاهد بودید امروز من 
در رای گیری شرکت نکردم، سرنوشت انتخابات را ورزشکاران 

و اعضای مجمع تعیین کردند. 
باشیم  داشته  مدیره  هیات  که  نیستیم  قضایا  این  ل  دنبا ما 
این  ناظر هستیم و  به عنوان وزارت ورزش  لت کنیم.  دخا یا 
تاکیدی است که وزیر ورزش به این موضوع اعتقاد دارد که 

مدیریت ورزشی را باید ورزشی ها انجام دهند.
آنچه  گفت:  هم   آزادی  استادیوم  بازسازی  روند  درباره  وی 
برای بازسازی ورزشگاه آزادی مورد نیاز است پیگیری جدی 
که  می کند  ل  نبا د را  ورزش آن  وزیر  شخص  که  می خواهد 

امیدوارم این بازسازی به صورت جدی انجام شود.
جدید  استادیوم  احداث  وضعیت  درباره آخرین  اسبقیان 
ل پیگیری  ورزشی در تهران هم اظهار کرد: این پروژه در حا
است. ان شاءالله به موقع شروع عملیات آن مشخص خواهد 

شد و مشکلی در این خصوص وجود ندارد.

خبر

ورزشی

ورزش بانوان

ورزش بانوان را باید باور داشت. توجهی   
می  ــوان   ــان ب ورزش  به  ــا  روزه ــن  ای که 
ده  نبو ای  دوره  هیچ  در   ، است  د  شو
رمان  ورزشکا بانوان  عوض  ــت.در  اس
ــرزی م ــرون  بـ مختلف  یــن  د مــیــا  در 

ت  توجها ی     سخگو پا ــد  ن ا نسته  ا تو  
باشند. اکنون افتخارات و قدرت نمایی  
بانوان ورزشکار کشورمان در مسابقات 
لمللی به جایی رسیده است که  بین ا
این  برابر  در  جهانی  های  فدراسیون 
قدرت به باور رسیده اند. تازه ترین نمونه  
به دعوت از  معصومه باقری داور بین 
می  مربوط  کشورمان  تکواندو  لمللی  ا
لمپیک  شود که باید در میدان بزرگ ا
در مسابقات تکواندو نقش داور اول را ایفا 
کند.در همین رابطه فدراسیون جهانی 
معصومه  از  ای  نامه  ل  ارسا با  تکواندو 
کرده  دعوت  رسمی  صورت  به  باقری 
لمپیک پاریس حضور یابد. است تا در ا

یف  تعر ی  را ا د ها  ــوت  ع د نه  گو ــن  ی  ا
ویژه ای است،یعنی انکه ورزش بانوان 
بزرگی   قــدرت  به  ها  زمینه  می  تما در 
تبدیل شده است  که فدراسیون های 
 جهانی نمی توانند از کنار آن بی تفاوت 

عبور کنند.

کبر عزیزی ا

تحلیلگر ورزشی

پیام تبریک رهبر معظم انقلاب به قهرمانان 
کشتی آزاد و فرنگی

امروز، ایران با افغانستان
آغاز جام ملت های فوتسال آسیا     

تهران     رکوردار چندقلوزایی در کشور  
د  ا تعد ل  ا حـــو ا ثبت  ن  ــا زم ــا س کشور  جمعیت  ــد  رص مرکز     
را   1402 ل  سا در  قلوزایی  چند  برحسب  شده  ثبت  های  ولادت 

منتشر کرد.
در  ل،  احوا ثبت  سازمان  کشور  جمعیت  رصد  مرکز  گزارش  به   
به  کشور  در  چندقلوزایی  مورد    443 و 19 هزار  تعداد   1402 ل  سا

ثبت رسیده است.
 بر اساس این گزارش تعداد 18 هزار و 750  رویداد دوقلو، 671  رویداد 
ه  د بو قلو  پنج  د  ا ید رو  2 د  ا تعد و قلو  ر  چها د  ا ید رو  2 0  ، قلو  سه 

است.
 بر این اساس حدود 7/3 درصد ولادت های ثبت شده در سال 
1402 مربوط به چند قلوزایی بوده است که استان های تهران  با 
847 رویداد و  3هزار و  787 رویداد، خراسان رضوی  با  5 هزار و 
106 رویداد بیشترین تعداد چندقلوزایی را  3 هزار و  خوزستان با 

در کشور به خود اختصاص داده اند.
د ا تعد بیشترین   1 4 0 2 ل  ســا ی  رهــا مــا آ س  ــا س ا بر   همچنین 

  ولادت ها به میزان 405هزار و 933 نوزاد مربوط به دومین فرزند 
بوده است.

امیرعبداللهیان :

پاسخ نظامی به حمله اسرائیل  ، محدود و حداقلی بود
وزیر امور خارجه  در تماس تلفنی با  همتای  ژاپنی اش گفت: 
و  د  محدو تی  عملیا  ً صرفا ئیل  سرا ا حمله  به  می  نظا سخ  پا

حداقلی بود.
للهیان  با تشریح ضرورت و ابعاد اقدام نظامی   حسین امیرعبدا
ایران در چارچوب دفاع مشروع و هشدار و پاسخ تنبیهی به 
حمله گستاخانه رژیم اسرائیل به سفارت کشورمان در دمشق، 
تاکید کرد: اقدام نظامی ایران بسیار دقیق و حساب شده علیه 
پایگاه های نظامی و اطلاعاتی مبدأ حمله به مکان دیپلماتیک 

کشورمان در دمشق بود.
وی با تاکید بر عزم راسخ ایران در مسیر کمک به تقویت صلح 
اقدام  گونه  هر  ارتکاب  صورت  در  افــزود:  منطقه  در  ثبات  و 
ماجراجویانه بعدی از سوی رژیم اسرائیل، این بار پاسخ ایران 

قاطع، فوری و حداکثری خواهد بود.
وزیرخارجه با اشاره به نقش مهم  ژاپن به عنوان یکی از اعضای 
شورای امنیت و گروه هفت اظهار داشت: ریشه اصلی بحران در 
منطقه به جنگ غزه برمی گردد و ایران تلاش های دیپلماتیک 
خود را برای ایجاد یک آتش بس پایدار ادامه خواهد داد و از ژاپن 

و اعضای گروه هفت همین انتظار را دارد.
خانم یوکو کامیکاوا وزیر امور خارجه ژاپن هم در این گفتگوی 

تلفنی با ابراز نگرانی از وضع  انسانی در غزه و گسترش دامنه 
درگیری ها در منطقه، بر اهمیت ارسال کمک های انساندوستانه 
به غزه، تداوم رایزنی ها و گفتگوهای چند جانبه و دوجانبه برای 
توقف فوری جنگ و بازگشت صلح و ثبات به منطقه تاکید کرد.

وی با یادآوری موضع صریح کشورش در محکومیت حمله به 
سفارت   ایران در دمشق اظهار داشت:ژاپن معتقد است که حمله 

به اماکن دیپلماتیک غیرقابل پذیرش است.
وی بر اهمیت جلوگیری از تشدید و گسترش تنش و درگیری 
در منطقه   و لزوم خویشتنداری حداکثری همه طرف ها تاکید   
و خاطر نشان کرد : نسبت به تبعات تشدید تنش و درگیری بر 
ثبات و امنیت منطقه و در معرض تهدید قرار گرفتن امنیت 

دریانوردی به همه طرف ها توجه داده ایم.
 آمریکا خواهان افزایش تنش ها در منطقه نیست

براساس خبر دیگر ، سخنگوی وزارت خارجه آمریکا   بار دیگر بر 
حمایت از تل آویو تاکید کرد اما در عین حال گفت که واشنگتن 
تنش  برای کاهش  خود  متحدان و شرکاری  ل گفتگو با  حا در 

هاست و خواهان افزایش و تشدید تنش نیستیم.
 متیو میلر  در جمع خبرنگاران در واشنگتن دی سی افزود: 
آنتونی بلینکن وزیرخارجه آمریکا به گفتگوهای خود با مقامهای  

اسرائیلی و  قطری و کویتی ادامه می دهد. پیام ما در همه این 
گفتگوها یکسان است  وآن  اینکه  خواهان افزایش تنش ها نیستیم.
وی با تکرار حمایت آمریکا از اسرائیل درباره واکنش این رژیم 
به عملیات وعده صادق ایران مدعی شد: اسرائیل به صورت 

مستقل تصمیم می گیرد.
سخنگوی وزارت خارجه آمریکا افزود: ما از 7اکتبر 2023نگران 
تشدید تنش ها بودیم. بدون شک با اقدام ایران در این هفته, 
این کشور تنش ها را افزایش داد و تا زمانی که جنگ در غزه ادامه 

داشته باشد, شرایط عادی نخواهد شد.
ل پیام از سوی آمریکا به ایران در پایان هفته    میلردرباره ارسا
 قبل مدعی شد که آمریکا اخیرا پیامی به ایران نداده است و 
»گزارش ها در این باره  صحت ندارند. ایران به صورت مکرر جهان 

را در این باره گمراه کرده است. «
خارجه  وزیر  آتی  سفر  درباره  خارجه آمریکا   وزارت  سخنگوی 
 ایران به نیویورک گفت  :ما به تعهدات خود به عنوان میزبان 

سازمان ملل عمل می کنیم.  
وی بدون اعلام جزئیات افزود: آمریکا محدودیت های سفر 
بیشتری را برای وزیر خارجه ایران که برای نشستی در سازمان 

ملل در نیویورک خواهد بود، اعمال خواهد کرد.

رئیس کمیسیون عمران و حمل ونقل 
افزایش  جزئیات  تهران  شهر  شورای  
یه  کرا و  بوس  تو ا  ، مترو بلیت  ی  بها
تاکسی که قرار است از اول اردیبهشت 

ماه اعمال شود را تشریح کرد.
گفتگو  ر  د شمی  ها تشکری  جعفر 
در  یــه  د ورو نرخ   : کرد م  علا ا یسنا  ا با 
افزایش  16درصد  تهران    داخل  مترو 
درصد  ین  ا که  طــوری  به  ؛  کــرد ا  پید
تورم  نرخ  با  نکه  آ لیل  د به  یش  فزا ا
ن  فرا مسا نفع  به  رد  ا د د  یــا ز صله  فا
سقف  تا  س  سا ا ین  ا بر   . د بو هد  خوا
و  د  می شو سبه  محا نرخ  متر  3کیلو 0
 ، کند تردد  بیشتر  متر  3کیلو 0 ز  ا گر  ا

نرخ محاسبه نمی شود.
فعلا  که  سفر  تک  بلیت  نــرخ  پس   
ل  امسا بـــرای  اســـت،  3300تـــومـــان 
و  شد  هد  خوا ن  ما 4تو 3 0 0 کثر    ا حد
و  پرند  ی  برا مه  حو خطوط  مورد  در 
30درصدی نرخ  هشتگرد نیز افزایش 

را در نظر گرفتیم.
برای  بلیت  بهای  که  این  بیان  با  وی 
و  تندرو  بوس  تو ا در  ــه  ی د ورو مبلغ 
عادی 22درصد افزایش یافت، افزود: 
ی  برا یش  پیما متر  کیلو هر  ی  زا ا به 
افزایش  20درصد  تندرو  اتوبوس های 
40درصد  عادی  بوس های  اتو برای  و 
یگر  د رتی  عبا به   ، شد ه  د ا د یش  فزا ا
رشد  درصــد  چند  بوس  تو ا حــوزه  در 
م  تما قیمت  نگین  میا طور  به  ریم  ا د
و  ــد  2درص 1 تندرو  بوس  تو ا در  ه  شد
به  نسبت  ــد  30درص عــادی  بوس  اتو
ــت و در  ــد داشــتــه  اس 1402رشـ ل  ــا س
ــورد اتــوبــوس هــای ارائــه خدمات  م
ی  4درصد 0 رشد  هد  شا نیز   دربستی 

. هستیم
رئیس کمیسیون حمل و نقل شورای 
کسی ها  تا ی  بها مورد  در  ن  تهرا شهر 
ینکه  ا بر  کید  تأ با  نیز  ری  جا ل  سا در 
حداکثر رشد 45درصد برای نرخ کرایه 
 : گفت  ، ــت ش ا د هیم  ا خو کسی ها  تا
مورد  در  که  باشید  داشته  دقت  لبته  ا
 ، خطی ی  ها کسی  تا هی  د سرویس 
ضریب شیب معابر محاسبه می شود 
نرخ  1درصد  5 متوسط  طور  به  یعنی 
بر  معا ین  ا لبته  ا که  بد  یا می  یش  فزا ا
هند  خوا می  عمو م  علا ا و  یی  سا شنا

شد.
ینکه  ا بر  کید  تأ با  شمی  ها تشکری 
یید  تأ را  ری ها  ا گذ نرخ  ری  ا ند فرما
همین  بر   : کرد تصریح   ، ست ا ه  کرد
ل  و ا شنبه  ز  ا ها  نرخ  یش  فزا ا س  سا ا
لازم  ری  ــا ل ج ــا س ه  ــا م یبهشت  رد ا

الاجراست.

افزایش 1۶تا 4۵درصدی 
کرایه  حمل و نقل شهری 

از شنبه

  مخبر:  دستیابی به تکنولوژی های ... 

تعرفه  دولت،  هیأت  رأی  با  اینکه  بیان  با  وی  تسنیم  گزارش  به 
ی  د به زو و  رسید  یب  تصو به  ها  لا کا کلیه  ت  درا صــا و  ت  ا رد وا
تعرفه ها،  این  در  شد  سعی  داشت:  اظهار  شد،  خواهد  ابلاغ 
جهت گیری در حمایت از کنترل قیمت اقلام مورد مصرف مردم 
اجرای  تسریع  برای  باشد.همچنین  داخل  تولید  از  حمایت  و 
اجرایی  ضوابط  ل،  سا شعار  تحقق  و  ل  امسا دجه  بو و  لیف  تکا

بودجه به تصویب هیأت وزیران رسید.
که  هم  گانی  بازر وزارت  تشکیل  لایحه  درباره  دولت  سخنگوی 
 ، ر زا با بر  ثر  مؤ رت  نظا  : کرد تصریح   ، ست ا ه  ند ما مجلس  در 
جلوگیری از افزایش قیمت ها و نظارت پذیر کردن آن مستلزم 
تمرکز در حوزه نظارت بر بازار است ما بارها این را مطرح کردیم 

و نگاه دولت این بوده است.
تجربه نشان داده است پراکندگی و پخش کردن حوزه نظارتی 
ذیل وزارتخانه های مختلف موجب افزایش ساختار و ناکارآمدی 
می شود؛ مثلاً بخشی از محصولات لبنی در حوزه دامی است و 
بخشی دیگر در حوزه بسته بندی که به صنعت مربوط می شود 
و بخشی هم در صنف به فروش می رسد که باید تفکیکی در این 

زمینه صورت گیرد.
 در بسیاری از فروشگاه ها محصولاتی وجود دارد که بخشی ناظر 
به جهاد کشاورزی و بخش دیگر ناظر به حوزه صنعت، معدن و 
تجارت است، اگر دو سری ناظر وجود داشته باشد هم کاسب 
هم  نظارت  هزینه  این  بر  علاوه  و  می شوند  اذیت  مردم  هم  و 

افزایش پیدا می کند.
بهادری حهرمی ادامه داد: دولت برای نظارت مؤثرتر بر بازار 
کار مجلس بود به صورت کتبی  داخلی با طرحی که در دستور
گانی و تنظیم  موافقت کرد و لایحه ای برای تشکیل سازمان بازر
گانی تقدیم  بازار داخلی و هم لایحه ای برای تشکیل وزارت بازر
مجلس کرده است، متأسفانه نگاه همکاران ما در مجلس این 
بود که این موضوع اولویت ندارد و به مدت شش ماه این لایحه 

کار خارج شد. از دستور
وی خاطرنشان کرد: نگاه دولت این است که بازار اولویت اول 
کشور است و ما مستمر مذاکراتی در این زمینه داشته و داریم 
و خواهش این است که زودتر در این حوزه تصمیم گیری شود؛ 
کار امروز را به فردا واگذار نکنیم و امیدواریم در همین مجلس 

کار قرار گیرد.  این موضوع در دستور
در  ر  زا بــا بر  رت  نظا حوزه  در  تمرکز  با  نیم  بتوا ما  ریم  میدوا ا
یش فزا ا را  بهره وری  و  رتی  نظا قت  د و  قدرت  نه  رتخا وزا  یک 

 دهیم.

ز  ا ر ها  نوا خا سهم  ن  د بو لا با  ، مجلس ی  وهش ها پژ مرکز  رئیس 
می  تما فتن  نیا تحقق  صلی  ا مل  عا را  مت  سلا ی  هزینه ها

سیاستگذاری های این بخش دانست .
به گزارش روابط عمومی مرکز پژوهش های مجلس، بابک نگاهداری 
در حاشیه نشست دبیرخانه دائمی مقابله با فقر، فساد و تبعیض، به 
لی در برابر مخارج کمرشکن سلامت در  راهکار هایی برای محافظت ما
ایران اشاره کرد و گفت: این مخارج به دلیل بالا بودن سهم پرداخت 
هزینه های سلامت از جیب مردم، پایین بودن ظرفیت درآمدی 
خانوار، ضعیف بودن سازوکار های پیش پرداخت و تجمیع ریسک 

لی مراقبت های سلامت  ایجاد می شود. در تأمین ما
وی افزود: کشور ها می توانند از طریق گسترش طرح های مبتنی بر 
بروز  ل  حتما ا  ، جیب ز  ا خت  ا پرد سهم  هش  کا و  خت  ا پیش پرد
لبته در کنار آن  هزینه های کمرشکن خدمات سلامت را کاهش دهند. ا
نیاز است که بسته مزایای بیمه های سلامت و عمق پوشش خدمات 

هم مورد توجه قرار گیرد.
رئیس مرکز پژوهش های مجلس با بیان اینکه برخی خانواده ها  به 
دلیل نداشتن درآمد کافی، در زمان مناسب برای دریافت خدمات 
سلامت مراجعه نمی کنند، گفت: به همین دلیل این گروه ها ممکن 
است که با مخارج کمرشکن سلامت مواجه نشوند که این موضوع در 
محاسبات مخارج کمرشکن سلامت در نظر گرفته نمی شود؛ بنابراین 
موضوع مهم هنگام بررسی روند مواجهه با مخارج کمرشکن سلامت، 

روند بهره مندی از خدمات سلامت است.
نگاهداری گفت: براساس آمار منتشر شده، در سال 1400، خانواده های 
2.42درصد با هزینه های کمرشکن سلامت مواجه  ایران به میزان 
شده اند که این میزان با هدف تعیین شده در برنامه ششم، یک 

درصد فاصله دارد.
لی از خانوار در برابر مخارج  وی افزود:باوجود تأکید بر محافظت ما
له و سیاست های کلان  کمرشکن سلامت در قوانین برنامه های پنجسا
سلامت کشور طی سال های گذشته، این هدف محقق نشده است.

رئیس مرکز پژوهش های مجلس با تأکید بر اینکه دلیل اصلی عدم 
تحقق سلامت در کشور، بالا بودن سهم پرداخت از جیب خانوار 

لی  در هزینه های سلامت است، گفت: پایداری و افزایش منابع ما
در دسترس عاملی مهم برای کاهش پرداخت از جیبِ هزینه های 

سلامت است.
بخش،  این  هزینه های  کاهش  برای  ها  افزود:سیاستگذاری  وی 
نیازمند راهبرد هایی برای بهبود همکاری بین بخش های مرتبط از 
طریق تعیین اهداف و ایجاد چشم انداز مشترک است. در این باره  
لازم است که نقش متولی گری وزارت بهداشت تقویت  و سازوکار های 
نگاهداری   شود.  طراحی  حمایتی  سیاست های  ارزیابی  و  نظارت 
گفت: پیش بینی تغییرات آینده بخش سلامت و برنامه ریزی برای 
گاهانه تصمیم گرفتن درباره این  مراقبت های سلامت مورد نیاز و آ

موضوعات، از  ملزومات کاهش هزینه های سلامت در کشور است .
وی با اشاره به اهمیت بازنگری و بازتعریف سیاست های حمایتی برای 
کاهش هزینه های سلامت اظهار داشت: در این باره  باید مداخلات 
لی از گروه های کم درآمد و آسیب  هدفمند برای افزایش محافظت ما

پذیر در برابر هزینه های کمرشکن سلامت صورت گیرد.
نگاهداری گفت: ایجاد نظام داده ای پویا و به روز برای ارزشیابی 
گاهی از تغییرات  لی نظام سلامت کشور و آ شاخص های تأمین ما
آینده بخش سلامت و مراقبت های سلامت هم  در این مورد اهمیت 

ویژه ای دارد.

 سرتیپ حیدری یادآورشد: ایران با کسی که به خاکش تعدی  کند مماشات نخواهد 
کرد. ما این را در دفاع مقدس ثابت کردیم و 8سال در برابر قدرت های دنیا ایستادیم 

و در پایان یک وجب خاک هم دست دشمن نماند.
  وی اضافه کرد: رژیم صهیونیستی هم بداند نیروهای مسلح ما آماده هستند و 

منتظرند این رژیم دست از پا خطا کند تا تعجیل در زوال آن را انجام دهند.
  هشدار فرمانده نیروی هوایی به دشمنان

  فرمانده نیروی هوایی ارتش  هم اعلام کرد: آماده فرمان فرمانده کل قوا برای اصابت 
قرار دادن اهداف خود به ویژه  با سوخو 24هستیم و از همین جا به دشمنان ایران 

توصیه می کنم خطای راهبردی نکنند.
    امیر سرتیپ خلبان حمید واحدی   درباره آمادگی جنگنده های سوخو 24این 
نیرو، گفت: نیروی هوایی با کمک وزارت دفاع و همکاری ارتش و ستادکل آماده تر 
از همیشه است.   وی افزود: آمادگی که امروز در زمینه سوخو24داریم از همه زمان ها 
بیشتر است و فقط سوخو 24نیست و در زمینه سایر پرنده ها هم آمادگی صد در صد 
داریم و همانطور که فرمانده ارتش اعلام کرد اگر دشمن بخواهد خطای راهبردی 

داشته باشد ضربه ای خواهد خورد که نتواند جبران کند.
  فرمانده نیروی هوایی ارتش درباره اینکه که آیا ممکن است اسکادران های سوخو 
24در پاسخ به دشمن شرکت کنند؟ اظهار نظرکرد:   در تمامی زمینه های پروازی 
چه پوشش هوایی و چه بمب افکن آمادگی صد در صد داریم و آماده فرمان فرمانده 
کل قوا برای اصابت قرار دادن اهداف خود به  ویژه با سوخو 24هستیم و از همین جا 

به دشمنان ایران توصیه می کنم خطای راهبردی نکنند.
  امیر واحدی گفت: جوابی که سپاه به آنها داد یک سیلی و تنبیه بود و توصیه می 
کنم کاری نکنند که یورش بسیار عظیم را توسط نیروهای مسلح ایران انجام دهیم.

 ناوشکن جماران   در خلیج عدن حضور دارد
امیردریادار شهرام ایرانی، فرمانده نیروی دریایی ارتش گفت:  کشتی هایمان را از 
خلیج عدن تا دهانه سوئز اسکورت می کنیم و آماده ایم تا از کشتی های کشورهای 
دیگر نیز حفاظت کنیم.   به گزارش جماران؛  وی افزود: ناوگروه های ارتش جمهوری 
اسلامی ایران برای اسکورت کشتی های تجاریمان در حال انجام ماموریت هستند و  
 اکنون ناوشکن جماران با همه توان در خلیج عدن حضور دارد و ادامه این ماموریت 
تا دریای سرخ هم خواهد بود. وی ادامه داد:مدت هاست که موازنه قوا در منطقه با 
وجود نیروی مقاومت تغییر کرده است. امروز با عملیات وعده صادق به همه ثابت 
شد که مسلمانان در کنار هم یک حرف می زنند و آن  ، حمایت از مظلوم و مقابله با 
لم است.   به گفته امیرایرانی با عملیات وعده صادق به همه جهان ثابت شد که  ظا

لی در صحنه چگونه عمل می کند. چگونه قدرت واقعی با قدرت پوشا

رئیس مرکز پژوهش های مجلس :

باید از خانواده ها در برابر مخارج کمرشکن سلامت محافظت مالی  شود
رئیس جمهوری:اگر حمله گسترده ...

بقیه از صفحه 2

 امیرعبداللهیان 
:در صورت 
ارتکاب هر 

گونه اقدام 
ماجراجویانه 

بعدی از 
سوی رژیم 

اسرائیل، این 
بار پاسخ ایران 

قاطع، فوری 
و حداکثری 

خواهد بود


